
Vážené dámy, vážení páni, milí spoluobčania mesta Skalica,  

Verím, že ste strávili Vianoce v kruhu najbližších, prijímali ich lásku a načerpali 
energiu. 

Som rada, že na konci roka môžeme povedať, že sme naše mesto opäť posunuli 
viac dopredu. Prvý rok vo funkcii primátorky je pre nás všetkých obdobím 
mnohých zmien a výziev a ja viem, že tieto výzvy spolu s vami všetkými 
zvládneme. 

Máme za sebou ťažký a náročný rok. Museli sme sa popasovať s novým výzvami 
a tiež s nedoriešenými zdedenými problémami z minulosti, ktoré máme stále 
otvorené a ktoré predstavujú pre rozvoj a hospodárenie určité obmedzenia.  

V prvom rade ide o takmer 456 tis. Eur. Tie musíme vrátiť počas troch rokov do 
štátneho rozpočtu za zbabraný projekt „Cyklotrasy bez hraníc“.  

Vratka takmer vo výške pol milióna eur  predstavuje financie, ktoré Mestu Skalica 
veľmi chýbajú.  

Zdedený a neriešený súdny spor „Verejná dávka Krivé kúty“. Klásť si otázku, kde 
boli kontrolné orgány a zodpovedné osoby v danom období si môžeme, avšak 
dôsledky týchto pochybení riešiť musíme. 

Naťahovanú kauzu s tzv. neplatnou výpoveďou televízie a nevypovedateľnú 
zmluvu sa nám podarilo za 6 týždňov vyriešiť. Rovnako leasing ZŠ Strážnická sme 
vyriešili výhodným úverom s podstatne nižšou úrokovou sadzbou. Boli to 
náročné rokovania, ktoré priniesli mestu úsporu financií na úrokoch.  V priebehu 
roka 2019 sme sa uchádzali  o dotácie na rekonštrukciu telocvične, na výsledky 
čakáme.  Akútny stav školských zariadení dobre poznám, a som pripravená 
otvoriť ďalšie rokovania o externých dotáciách.  

Otvorili sme radnicu občanom. Zverejňujeme informácie, ktoré zvyšujú 
transparentnosť nášho mesta. Znovu sme zaviedli stretnutia s občanmi, 
reagujeme na podnety na sociálnych sieťach, a odpovedáme občanom na ich 
otázky.  

Osobne sa snažím prijímať a stretať s občanmi, a pomôcť riešiť ich problémy. 
Počas roka som absolvovala množstvo stretnutí so združeniami, klubmi, 
spolkami. Veľmi si vážim ich prácu pre rozvoj mesta a jeho blaho. Sú to často 
ľudia, ktorí bez nároku na odmenu na úkor svojho voľna a rodiny venujú čas 
mestu, spoluobčanom. Patrí im moje veľké poďakovanie. 101 ročný Sokol, 
Jednota dôchodcov, Dobrovoľný hasičský zbor, o.z Vínna cesta Záhorie a veľa, 
veľa  ďalších. Akcia Otvorené búdy organizovaná Vínnou cestou Záhorie a jej 10. 
ročník – vypredané vstupenky a nekonečne výborné recenzie návštevníkov. 



Obrovské poďakovanie organizátorom a vinárom. Želám im výbornú úrodu vína 
v roku 2020 a veľa spokojných zákazníkov.  

V oblasti investícií sme realizovali : 

Vyše 1 milión osemstotisíc eur bolo vynaložených na realizáciu investičných 
projektov: 

- Kúpa bytového domu v lokalite Jazerné pole,  
- Rekonštrukcia komunikácie a chodníkov na ul. Pri potoku 
- 77 nových  parkovacích miest: na uliciach Pplk. Pľjušťa, Pod Hájkom, pri ZŠ 

Strážnická,  
- Realizácia stavebných prác na budove bývalého Domu zdravia. Túto budovu 

bude od začiatku roka používať Min. vnútra ako klientské centrum. 
Uzatvorená nájomná zmluva, ktorej výšku za nájom som osobne vyrokovala 
je príkladom, ako chcem spravovať mestský majetok.  

- Sanácia a rekonštrukcia hradieb v areáli nemocnice 
- Inžinierske siete v lokalite Jazerné pole 
- Reštaurovanie oltárnej architektúry v Paulínskom kostole. 

V priebehu roka bolo schválených deväť projektov, pričom medzi najväčšie, 
ktoré spomeniem patria: vodozádržné opatrenia v intraviláne mesta Skalica, 
spracovanie nízkouhlíkovej stratégie pre mesto, sanácia mestských hradieb 
v areáli nemocnice.  

Som nesmierne šťastná, že som osobne prispela, ako som sľúbila, k realizácii 
projektu rekonštrukcie Zeleného domu. Klienti a zamestnanci dostali minulý  rok  
zrekonštruované priestory.  

V roku 2019 sme začali realizáciu projektov: regenerácia vnútrobloku na ul. 
Mallého, výstavba multifunkčného ihriska na ZŠ Strážnická.  

Za spokojnosťou a návštevnosťou tradičných podujatí Skalické dni 2019 
a Trdlofest stál veľký realizačný tím. Aj s jeho podporou sa nám podarilo zvýšiť 
efektivitu pre mestský rozpočet. Ďakujem všetkým tým, ktorí prispeli 
k perfektnému výsledku nielen týchto kultúrnych podujatí. Máme na meste tím 
ľudí, ktorí je schopný zabezpečiť akcie na najvyššej úrovni, čím  je Skalica 
povestná.  

V roku 2019 navštívili Skalicu viacerí významní veľvyslanci. Pracovné stretnutie 
s nórskym, holandským, americkým, českým a taiwanským veľvyslancom prinesú 
nové možnosti pre rôzne skupiny našich detí, mládeže, skupiny umelcov alebo 
športovcov. 



Veľkú podporu od množstva malých, stredných aj veľkých podnikateľov 
dostávajú športové kluby, sociálne inštitúcie a organizácie. Každému patrí moja 
veľká vďaka za menšie či väčšie kroky pre rozvoj mesta.  

Najväčšiu radosť nám robia hokejbalisti, ktorí sa opäť aj v roku 2019 stali 
slovenskými šampiónmi a štyria hráči skalického klubu vybojovali v dresoch 
Slovenska titul majstrov sveta. Rada by som vysoko vyzdvihla  unikátny projekt 
hokejbalistov pri výchove hokejbalovej mládeže. 

V oblasti školstva sme zaviedli operatívne mesačné porady riaditeľov základných 
a stredných škôl s vedením mesta, na ktorých sa riešia aktuálne problémy škôl. 
V blízkej budúcnosti plánujeme znovu vytvoriť pozíciu vedúceho oddelenia 
školstva a športu, ktorá vzišla ako nutná požiadavka riaditeľov práve 
z operatívnych porád. V spolupráci s Profesorkou Ivetou Radičovou sa nám 
podarilo implementovať projekt technických škôlok v dvoch materských školách, 
čím sme sa zaradili medzi prvých desať miest na Slovensku.  

V oblasti sociálnych vecí sa začalo s intenzívnou prípravou vypracovania nového 
komunitného plánu na nasledujúce štyri roky. V roku 2019 sme otvorili 
konzultačné stredisko centra právnej pomoci, analyzovali sme potreby 
sociálnych služieb obyvateľov cez verejné stretnutie,  pracujeme na vytvorení 
Rady seniorov, ako poradného orgánu primátorky mesta a zapojili sa do 
národného projektu pod názvom "Zlepšenie prístupu obetí trestných činov 
k službám a vytvorenie kontaktných bodov pre obete".  

Za zabezpečenie poriadku a bezpečnosti chcem poďakovať aj členom mestskej 
polície. Spracované a podané boli dva projekty na prevenciu kriminality na 
základe výzvy MV SR. 

Prvýkrát sme sa pasovali s povinnou zimnou údržbou na chodníkoch. 

Oproti predchádzajúcemu obdobiu sa výrazne zvýšila intenzita partnerských 
a družobných vzťahov. Rôzne vekové skupiny pripravujú spoločenské a  športové 
podujatia, konajú sa výstavy výtvarných umelcov alebo interaktívne stretnutia 
detí v rámci spoznávania histórie mesta Skalice.  

V septembri som podpísala Dohodu o partnerstve s mestom Hodonín. Pre 
Skalicu to znamená novú platformu výmeny skúseností a realizácie spoločných 
podujatí v rámci kultúry, športu, umenia a podobne  

Tiež sme nanovo otvorili komunikáciu s obcami Baťovho kanála, pričom naším 
spoločným záujmom je rozvoj a zlepšenie tohto historicky dôležitého a turisticky 
významného miesta. 

Rokujeme s expertami TT SK ohľadom riešenia problému obchvatu Skalice.  



Opäť sme sa zapojili do medzinárodného projektu Európsky týždeň mobility. 

Veľmi priaznivo boli prijaté nové podujatia: Adventná radnica deťom, Babinec na 
radnici, Vianočné hand made trhy na radnici.  

Pokračovali sme v úspešnom projekte Putovanie skalickou históriou venované 
dr. Ľudovítovi Okánikovi či jarmoku umeleckých remesiel. Dôstojne sme si 
pripomenuli: 100. výročie zasadenia Lipy slobody a tragickej smrti Milana 
Rastislava Štefánika, oslobodenie Skalice, nedožité 90. výročie narodenia Antona 
Srholca,  75. výročie SNP, príchod dočasnej Čs. vlády do Skalice, výročie vzniku 1. 
Československej republiky a pripravili sme viacero podujatí pri príležitosti 30. 
výročia nežnej revolúcie. 

Ako členka výboru akcionárov BVS sa pravidelne aktívne zúčastňujem rokovaní 
a zasadzujem sa o zavedenie vody a kanalizácie v blízkej budúcnosti do obcí 
nášho okresu, ktoré ich nemajú.  

Pracujeme na koncepcii modernej Skalice a čoskoro vám predstavíme koncepciu 
rozvoja mesta pre nasledujúce obdobie. 

Napriek tomu, že sa snažíme maximálne komunikovať s poslaneckým zborom, 
výsledkom je neschválený rozpočet na rok 2020. Je mi ľúto, že mesto bude 
v rozpočtovom provizóriu. Samozrejme, že nám to sťažuje situáciu.  

Uplynulý rok 2019 bol pre samosprávu mesta Skalica, najmä pre mestské 
zastupiteľstvo a mňa ako primátorku mesta, poznamenaný hľadaním ciest 
spolupráce v novej situácii. 
 
Preto teraz na začiatku roka znova podávam ruku na spoluprácu a otváram 
priestor na rokovania v prospech mesta. 
 
Podľa môjho názoru sme pripravení zvládnuť a spojiť skúsenosti  a nové pohľady 
na riešenie vecí verejných v Skalici. Nadviazali sme na niektoré pozitívne veci 
z minulosti, pokúšali sme sa vniesť do nich dynamiku a zapojiť do riešenia viacero 
subjektov a občanov mesta. 

Chcem poďakovať tým poslancom, ktorí mne a aj mestskému úradu pomáhajú 
pri manažovaní mesta. Aktívnou prácou v  komisiách, na akciách, a najmä 
vytváraním pozitívneho image mesta.  

Čo nás čaká v roku 2020?  

Medzi najväčšie podujatia budú v roku 2020 patriť okrem 30. ročníka Skalických 
dní v septembri aj cyklistické preteky Okolo Slovenska s Petrom Saganom. 
Budeme pokračovať v koncepcii parkovacej politiky v meste Skalica,  



pripravujeme nový systém informovania občanov cez mobilnú aplikáciu, 
samozrejme budeme pokračovať v opravách komunikácií a chodníkov 
a pozornosť zameriame na projekty relaxačných zón najmä pre matky s deťmi.  

O všetkých plánovaných aktivitách vás budeme priebežne informovať. 

Milí spoluobčania,  

vstupujeme do Nového roka 2020. Ak bol minulý rok pre naše mesto aj Slovensko  
rokom pravdy, rok 2020 bude obdobím skúšky. Čaká nás volebný rok. Je to výzva 
pre každého občana rozhodnúť o budúcnosti našej krajiny. Chcem vás poprosiť,  
poďte k volebným urnám a rozhodnite o budúcnosti Slovenska.  

Zdravie, najmä lásku, blízkosť človeka, šťastie, úspech, hojnosť, dobrú úrodu, 
úspešný biznis. Toto všetko ja vám prajem v roku magických dvojok a spolupráce.  


